



马来西亚五金机械建材总商会

PERSATUAN PEDAGANG LOGAM, JENTERA DAN BAHAN-BAHAN PEMBINAAN MALAYSIA
MALAYSIA HARDWARE, MACHINERY & BUILDING MATERIALS DEALERS' ASSOCIATION

MHMBA

Reference No: MHMBA/2013/040

Date: 11th July 2013

To all Committee Members,

RE :Seminar by MITI, SIRIM, CIDB & Custom

Kindly be informed that we are working together with Malaysia Steel and Metal Distributor's Association (MSMDA) to conduct a seminar by Miti, Sirim, CIDB and Custom authorities on the issues for abolishment of Fast Track Clearance (FTC) on 22nd August 2013 and the importation procedures as following:-

Date:17/07/2013 (Wednesday)

Time:10.00am – 1.00pm

Venue:MHMBA Conference Room

Media:English

Members are invited to send your representatives for further understanding in the latest importation procedures to avoid any delay in future importation.

Kindly fill in the reply slip & fax/email to The Secretariat before 15/07/2013

Thank you for your kind attention.

Best Regards,
The Secretariat

MHMBA

敬致：各属会会员

事项：MITI,SIRIM,CIDB 和 CUSTOM 联合讲座会

自 22/08/2013 起，政府将正式取消 Fast Track Clearance 之制度，并开始实施入口检验新程序。为了让各属会会员/商家更全面了解该新程序，本会与马来西亚钢材五金商会（MSMDA）联合邀请 MITI, SIRIM, CIDB 及 Custom 官员前来讲解。敬请各属会会员/商家安排代表出席上述，以了解有关新程序，以免日后面对进口的问题。

日期： 17/07/2013（星期三）

时间： 10.00am – 1.00pm

地点： 马来西亚五金机械建材总商会 4 楼会议厅

媒介语： 英语

请填写回条，于 15/07/2013 之前电邮或传真至秘书处。

谢谢

马来西亚五金机械建材总商会

秘书处敬



马来西亚五金机械建材总商会

PERSATUAN PEDAGANG LOGAM, JENTERA DAN BAHAN-BAHAN PEMBINAAN MALAYSIA
MALAYSIA HARDWARE, MACHINERY & BUILDING MATERIALS DEALERS' ASSOCIATION

MHMBA

REPLY SLIP / 回条

Fax: 03-8945 7988

本公司将委派以下代表出席17/7/2013，星期三讲座会：

Name / 姓名	Title/职位
1.	
2.	
3.	

Company Stamp:

公司盖章:

Person In charge:

负责人:

Contact Number:

联络电话